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Controles Milieu-Inspectie  -  Klasse 1 bedrijf Aleris

De controle op bedrijven uit klasse 2 en 3 ligt bij de lokale overheden en hun respectieve 
milieudienst, maar bij klasse 1 is deze voorbehouden aan de afdeling Handhaving van de 
Vlaamse Milieu-Inspectie (LNE). 

1. Welke inspecties werden door de diensten van de minister, in het bijzonder de 
Vlaamse Milieu-Inspectie, afdeling Handhaving, uitgevoerd bij klasse 1-bedrijf Aleris 
de voorbije vijf jaar? Ging het daarbij om systematische controles, of gebeurden deze 
(ook) als reactie op concrete klachten?

2. Wat was het resultaat van deze inspecties? Graag een overzicht van de gedane 
vaststellingen en eventuele vorderingen op basis daarvan.



KOEN VAN DEN HEUVEL
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 34 van 27 augustus 2019
van SOFIE JOOSEN

1. De afdeling Handhaving van het departement Omgeving heeft van september 2014 tot 
september 2019 40 inspecties uitgevoerd bij het klasse-1 bedrijf Aleris te Duffel. 4 
daarvan waren uitgebreide inspecties in het kader van de RIE-richtlijn. Daarbij werden 
de milieucompartimenten water, afval en bodem, lucht en hinder door geur, geluid en 
vlekjes grondig bestudeerd. In het kader van de RIE-inspectie lucht werden 
luchtemissiemetingen uitgevoerd op de belangrijkste luchtemissiepunten. Jaarlijks 
worden er minstens 2 afvalwaterstalen genomen.
Er werden ook routinecontroles uitgevoerd van de koelinstallaties met ozonafbrekende 
stoffen of broeikasgassen.
In maart 2018 heeft de afdeling Handhaving klachten ontvangen over parelmoerachtige 
vlekjes op wagens, dakvensters en tuinmeubelen van omwonenden. Samen met een 
externe deskundige werden stalen genomen van deze vlekjes en geanalyseerd. Op 
vraag van de afdeling Handhaving heeft de Vlaamse Milieumaatschappij gedurende een 
half jaar luchtstalen gecollecteerd. Het verslag wordt in oktober 2019 verwacht.
De afdeling Handhaving heeft in december 2018 klachten ontvangen over geurhinder. 
In maart 2019 werden ook klachten ontvangen over geluidshinder. Na ontvangst van 
deze klachten hebben de toezichthouders van de afdeling Handhaving verschillende 
waarnemingen gedaan in het kader van deze klachten.

2. Bij de RIE-controle voor het milieucompartiment water is gebleken dat de zelfcontrole 
en rapportering onvoldoende was. Hieraan werd verholpen. De analyseresultaten van 
de afvalwaterstalen toonden aan dat de normen niet altijd werden nageleefd. Deze 
vaststellingen hebben ertoe geleid dat de waterzuiveringsinstallatie werd uitgebreid en 
geoptimaliseerd. Momenteel zijn er nog verdere saneringen aan de waterzuivering 
lopende.
Bij de RIE-controle voor het milieucompartiment afval en bodem is gebleken dat 
registratie en codes voor afval moesten verbeterd woren. Hieraan werd verholpen.
Bij de RIE-controle voor het milieucompartiment lucht werd vastgesteld dat de 
zelfcontrole moest uitgebreid worden, dat er betere resultaten waren na onderhoud 
aan de wastorens en dat voor 1 emissiepunt de norm voor TOC werd overschreden. De 
zelfcontrolemetingen werden uitgebreid, het onderhoud aan de wastorens gebeurt 
frequenter en er werd een sanering aan de bron uitgevoerd, zodat het betreffende 
emissiepunt nu wel voldoet aan de normen.
De routinecontroles van de koelinstallaties met ozonafbrekende stoffen of 
broeikasgassen hebben ertoe geleid dat de registratie werd verbeterd en dat de 
lekdichtheidscontroles nu uitgevoerd worden conform de verplichte periodiciteit.
Bij de inspectie over opslag van gevaarlijke stoffen is gebleken dat inbreuken aan 
houders niet altijd tijdig werden weggewerkt. Dit wordt nu systematisch opgevolgd.
Bij de inspectie over het gevolg dat gegeven wordt aan voorvallen is gebleken dat 
voorvallen nu diepgaander worden onderzocht en er nu een systematiek is die ervoor 
zorgt dat het periodiek onderhoudsprogramma correct wordt uitgevoerd.
Als gevolg aan de klachten over hinder door neerslag van vlekjes, geur en geluid heeft 
de afdeling Handhaving op 15 mei 2019 een aantal aanmaningen gegeven. Voor elk 
van deze items zijn er momenteel studies lopende door erkende deskundigen. 
Dit werd ook al met een uitgebreide mail van 2 juli 2019 aan de burgemeester van 
Duffel gemeld.


